

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-DAWLIYAH FOR HOTELS & MALLS Date: 26-10-2025 01:56:19 PM Subject: Vice Chairman of the Board	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الدولية للفنادق والاسواق التجارية التاريخ: 26-10-2025 01:56:19 PM الموضوع: تعيين نائب رئيس مجلس الادارة
Please be informed that the Board of Directors, in its meeting held on October 22, 2025, decided to appoint Board Member Osama Nicola Al-Madanat as Vice Chairman of the Board replacing Board Member The Jordan worsted Mills Company	نرجو اعلامكم بان مجلس الإدارة قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2025/10/22 تعيين عضو مجلس الإدارة السيد أسامة نقولا المدانات نائباً للرئيس المجلس بدلا من عضو مجلس الإدارة السادة شركة مصانع الاجواخ الأردنية.
22-10-2025	22-10-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Jihad Yacoub Mahmmoud Atieh Atieh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Jihad Yacoub Mahmmoud Atieh Atieh